

H I G H S C H O O L

10-Minute

P L A Y C O N T E S T

OPEN TO STUDENTS IN GRADES 10, 11 & 12

SUBMIT IN ENGLISH,
FRENCH OR MI'KMAQ

LET US HEAR YOUR STORIES AND MEET YOUR CHARACTERS

ORIGINAL STUDENT SCRIPTS. MAX 4 CHARACTERS, 10 MINUTES

6 Winners will be selected to participate in an immersive playwriting weekend April 3-5, 2020 in Halifax

Cash prizes for 1st, 2nd and 3rd place. Accommodation assistance offered for any students outside HRM.

All winners: an opening reception, tickets to a professional production, prize packs of Canadian plays, playwriting workshop

1st, 2nd, 3rd place: scripts workshopped by a professional director and actors, culminating in a staged reading at the High School Drama Festival on April 30th, 2020. Runners up: scripts reviewed by professional dramaturges.

1st Semester deadline: December 6th, 2019

2nd Semester deadline: March 6th, 2020

Details online at www.theatrens.ca



submissions@theatrens.ca | 902-425-3876

Theatre Nova Scotia recognizes
the support of the Province of
Nova Scotia.



H I G H S C H O O L

10-Minute

P L A Y C O N T E S T

OUVERT À TOUS LES ÉTUDIANTS.E.S DE LA 10E, 11E & 12E ANNÉE

SOUMETTRE UN TEXTE EN
FRANÇAIS, EN ANGLAIS OU
EN MI'KMAQ

RACONTEZ-NOUS VOS HISTOIRES ET PRÉSENTEZ-NOUS VOS PERSONNAGES

SCRIPTS ORIGINAUX DES ÉTUDIANTS.E.S MAX. 4 PERSONNAGES, 10 PAGES

On choisira 6 gagnants.e.s pour participer à une fin de semaine immersive d'écriture dramatique le 3-5 avril, 2020 à Halifax

Il y a des prix en argent pour la 1ère, 2e et 3e place. Nous fournirons l'hôtel aux étudiants.e.s habitant en dehors de la région de Halifax.

Pour tous les gagnants.e.s: on offre une réception, les billets d'un spectacle professionnel, des livres de pièces de théâtre canadienne, et un atelier dramaturgique.

Pour la 1ère, 2e, 3e place: vos scripts seront travaillés par un metteur en scène et des acteurs professionnels, pour une lecture publique au «High School Drama Festival» le 30 avril 2020. Pour les finalistes: vos textes seront révisés par les dramaturges professionnels.

La date limite du 1er semestre: le 6 décembre, 2019

La date limite du 2e semestre: le 6 mars, 2020

Les détails sur le site www.theatrens.ca



submissions@theatrens.ca | 902-425-3876

Theatre Nova Scotia reconnaît
le soutien de la province de la
Nouvelle-Écosse.

